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Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ 

v Galante konaného dňa 20.  2.  2013. 
 
Prítomní:   
Predseda komisie:  Peter Kolek 
Členovia komisie:  PaedDr. Peter Černý 
 Mgr. Ján Kolek  
 Zsolt Takáč 
                              Jozef Keppert 
 
Neospravedlnený: Ladislav Sabo akad.soch., Tomáš Szabo 
Ďalej boli prítomní:  
Hostia:                    Mgr. Ladislav Maťašovský –  primátor mesta 
                      Mgr. Alica Orbánová – ved.odd. ŠkKaŠ 
 Ing. Roman Miklošík – ved.odd. informatiky 
 Juraj Stern – predseda redakčnej rady GN-GÚ 
Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 
 
Program: 
1) Vyhodnotenie úrovne Galantských novín za rok 2012.  
2) Hodnotenie úrovne internetovej stránky mesta.  

3) Vyhodnotenie reprezentačného plesu mesta. 
4) Prerokovanie verejnej abdikácie a vyjadrenia člena komisie akad. sochára Ladislava Saba   
    na zasadnutí MsZ dňa 14. 2. 2013. 
5) Vyhodnotenie zaslaných projektov na rok 2013. 
6) Rôzne. 
 
Predseda komisie Peter Kolek privítal na zasadnutí hostí, prítomných členov komisie a oboznámil 
ich s programom zasadnutia. Na základe pozmeňujúceho návrhu predsedu komisie, s ktorým všetci 
členovia súhlasili, bol pôvodný program doplnený o bod 4). 
 
1) Vyhodnotenie úrovne Galantských novín za rok 2012: 
K bodu programu bol prizvaný predseda redakčnej rady Galantských novín/Galántai Újság  pán 
Juraj Stern, ktorý sa poďakoval členom komisie za to, že akceptovali jeho požiadavku predkladať 
správu o činnosti RR vždy za celý kalendárny rok. Oboznámil prítomných s celoročnou prácou 
redakčnej rady a informoval ich, že finančné prostriedky určené v rozpočte mesta v r. 2012 na tlač 
GN neboli prekročené, bola tam úspora 4%. Tlač od 2/2012 do 2/2013 zabezpečovala tlačiareň 
Jonagold Svodín.  
Ďalej informoval, že v súčasnosti prebieha verejná súťaž na tlač Galantských novín, ktorá je tesne 
pred záverom. Vo výberovom konaní sa zúčastnilo 8 tlačiarní, z toho 5 postúpilo do druhého kola. 
Redakčná rada (s hlasom poradným) žiadala, aby tieto tlačiarne doplnili údaje, či vlastnia 
požadovanú stochastickú techniku. Zajtra prebehne vyhodnotenie.  
Členovia komisie popriali RR a všetkým zostavovateľom GN, aby sa úroveň mesačníka, na akú sa 
dostali, udržala aj v budúcnosti. 
Predseda komisie poďakoval pánovi Sternovi za účasť a predložený materiál. 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante berie na vedomie „Vyhodnotenie 
úrovne Galantských novín za rok 2012.“ 
 
2) Hodnotenie úrovne internetovej stránky mesta: 
K bodu programu bol prizvaný vedúci oddelenia informatiky Ing. Roman Miklošík, ktorý predložil 
členom komisie výsledky prieskumu stránky Google Analytics o používanosti internetovej stránky 
mesta. 
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Informoval, že sa pripravujú menšie zmeny, čo sa týka obsahu a dizajnu stránky. Čo sa týka 
technologickej stránky, vyskytli sa výpadky a chyby v spojení, najmä na mobilných zariadeniach, 
keďže v súčasnosti sa užívatelia  prihlasujú na stránku mesta z rôznych platforiem. Vychytať chyby 
v tomto je možné len vtedy, ak ich budú užívatelia nahlasovať. 
Predseda komisie upozornil na problémy s vyhľadávačom, napr. pri vyhľadávaní zmlúv. 
Ing. Miklošík ďalej informoval, že vzhľadom na veľmi negatívne hodnotenie agentúry 
Transparency International , je potrebné spraviť aj analýzu obsahu a dizajnu internetovej stránky 
mesta. 
Primátor mesta uviedol, že na pracovnej porade bola táto úloha pridelená zástupcovi prednostky 
Ing. Poľakovskému v spolupráci s vedúcim oddelenia informatiky Ing. Miklošíkom.  
Členovia komisie sa informovali na základe čoho hodnotila agentúra Mesto Galanta tak negatívne, 
keďže podľa ich názoru webové stránky iných miest , ktoré sa umiestnili v popredí, sa veľmi nelíšia 
od tej našej. 
Primátor mesta uviedol, že hodnotenie agentúry Transparency International sa netýkalo len webovej 
stránky mesta, prebiehalo na základe zaslaného dotazníka, ktorý mesto vyplnilo pravdivo. 
Pán Takáč uviedol, že existuje projekt “Transparentné mesto“, dotazník je len testom pre jednotlivé 
úrady ako je zabezpečený chod úradu. 
Predseda komisie poďakoval Ing. Miklošíkovi za účasť a predložené informácie. 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante berie na vedomie „Hodnotenie 
úrovne internetovej stránky mesta“ s pripomienkami a odporúča na najbližšie rokovanie 
komisie predložiť hodnotiace kritériá agentúry Transparency International, na základe 
ktorých bola hodnotená webová stránka mesta. 
 
 
3) Vyhodnotenie reprezentačného plesu mesta: 
Materiál spracovaný MsKS bol zaslaný všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
XV. reprezentačný ples mesta sa uskutočnil dňa 19. januára 2013 v MsKS Galanta. Organizátorom 
podujatia bolo Mesto Galanta v spolupráci s MsKS. Celková účasť na plese spolu  s hosťami bola 
117 účastníkov. Ples moderoval Laco Kováč. Do tanca a na počúvanie hrali skupina Pavla Zajačka, 
DJ CINI a cigánska kapela Mandulák. Hosťom večera bol herec a moderátor Štefan Skrúcaný. 
V tanečných vystúpeniach sa predstavili členovia TK Interklub Bratislava a TS Calma. 
Podľa vyjadrení účastníkov plesu, aj napriek nižšej účasti bol tento ples jedným z najvydarenejších 
za posledné roky. 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante berie na vedomie „Vyhodnotenie 
reprezentačného plesu mesta“. 
 
4) Prerokovanie verejnej abdikácie a vyjadrenia člena komisie akad. sochára Ladislava Saba   
    na zasadnutí MsZ dňa 14. 2. 2013: 
Na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Galante, konaného dňa 14. februára 2013, v časti – 
pripomienky a podnety občanov – odznelo zo strany člena komisie kultúry a medzimestských 
vzťahov akad. soch. Ladislava Saba množstvo invektív, zavádzajúcich informácií a nepodložených 
argumentov na predsedu komisie, jej členov a činnosť komisie.  
Po prednesení verejnej abdikácie – prečítaní listu, pán Sabo zasadnutie opustil bez toho, aby si 
vypočul argumenty dokazujúce nesprávnosť jeho tvrdení.  
Vzhľadom na tieto skutočnosti, predseda komisie považoval za potrebné prerokovať obsah 
vyjadrení na zasadnutí komisie a zaujať stanovisko, dohodnúť ďalší postup voči  zavádzajúcim 
informáciám  a urážlivým invektívam akad. soch. Ladislava Saba a skoncipovať „Vyhlásenie 
komisie Kultúry a medzimestských vzťahov“. 
Na pravde sa nezakladá ani informácia, ktorú  akad. soch. pán Sabo predniesol, že nedostával 
materiály na zasadnutia komisie. Tak ako to bolo s členmi komisie dohodnuté, pozvánky, materiály 
a zápisnice zo zasadnutí komisie, sú všetkým hromadne distribuované e-mailovou poštou na adresy, 
ktoré nahlásili zapisovateľke komisie.  
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Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala abdikáciu 
a vyjadrenia akad. soch. Ladislava Saba, ktoré predniesol na rokovaní MsZ dňa 14. 2. 2013. 
Jednomyseľne schvaľuje „Vyhlásenie komisie Kultúry a medzimestských vzťahov“ (tvorí 
prílohu zápisnice) a poveruje predsedu komisie p.Petra Koleka podaním trestného oznámenia 
na akad. soch. Ladislava Saba v tejto veci. Zároveň poveruje predsedu komisie zverejnením 
„Vyhlásenia...“ vo všetkých dostupných médiách vrátane internetovej stránky mesta Galanta. 
S uznesením komisie sa stotožnil aj primátor mesta Mgr. Ladislav Maťašovský. 
 
5) Vyhodnotenie zaslaných projektov na rok 2013: 
Podané projekty spolu so zoznamom žiadateľov, termínom a miestom  realizácie projektu 
a požadovanou dotáciou boli prostredníctvom e-mailu zaslané na preštudovanie všetkým členom 
komisie spolu s pozvánkou. 
Na základe vypísanej Výzvy č.2 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta na 
rok 2013 pre oblasť “Rozvoj a ochrana duchovných a kultúrnych hodnôt“ zo dňa 10. 1. 2013 bolo 
celkovo podaných 35 projektov.. V rozpočte mesta v roku 2013 bola vyčlenená  finančná podpora 
pre kultúrne aktivity  vo výške 26 000 €, celková suma požadovaných žiadostí činila 46 372,00 €.  
V zmysle uznesenia komisie oddelenie ŠkKaŠ  vykonalo vecnú a formálnu kontrolu doručených 
projektov. Žiadny z projektov nebolo potrebné vyradiť z dôvodu nesplnenia podmienok. 
Tri projekty, ktorých dátum príjmovej pečiatky MsÚ bol jeden deň po termíne určenom vo výzve, 
sa komisia uzniesla akceptovať, keďže rozhodujúci je dátum pečiatky podacej pošty (ako je 
uvedené vo výzve).  
Pred začiatkom rokovania o zaslaných projektoch predseda komisie v záujme konštruktívneho 
prerozdelenia finančných prostriedkov podal nasledovné návrhy: 
� podporiť maximálne dva projekty za každý subjekt, keďže mnohé  subjekty podali viac 

projektov-žiadostí 
� v záujme udržateľnosti projektu Galanta-Mikulov, keďže sa mesto zaviazalo počas 5 rokov 

po ukončení projektu organizovať vybrané podujatia s týmto partnerským mestom, tento 
projekt vyčleniť z rozhodovania a podporiť ho požadovanou čiastkou  t.j. 2 500 € 
� vzhľadom na skúsenosti z roku 2012 s podaným projektom Združenia BRONZ, ktoré 

nedodržalo podmienky projektu a zmluvy, neodporučil poskytnutie dotácie pre tento subjekt 
� na základe osvedčených zásad, ponechať rezervu vo výške 2 100 € 

Všetky štyri návrhy predsedu komisie boli jednomyseľne odsúhlasené. 
Členovia komisie pri posudzovaní projektov brali do úvahy najmä všeobecný prínos projektov pre 
široké spektrum obyvateľov, zviditeľnenie mesta a organizovanie podujatí, ktoré majú už viacročnú 
tradíciu.  
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante po celkovom vyhodnotení  
projektov  jednomyseľne odsúhlasila prerozdelenie finančných prostriedkov určených na  
podporu kultúrnych aktivít  z rozpo čtu mesta a odporúča primátorovi mesta ich poskytnutie 
v navrhovanom rozsahu podľa priloženej tabuľky, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  
Oddelenie ŠkKaŠ MsÚ zabezpečí prípravu zmlúv a poskytnutie finančných prostriedkov v súlade 
s termínom projektov  po schválení odporúčania komisie primátorom mesta. 
 
6) Rôzne: 
a) 
Primátor mesta Mgr. Ladislav Maťašovský informoval prítomných o prijatí daru Mestu Galanta, 
ktorým je drevená socha anjela do Domu smútku od drevorezbárky p.Beáty Šidlíkovej- členky 
klubu výtvarníkov pri GOS Galanta. 
Dar prevzal primátor mesta na vernisáži výstavy prác klubu výtvarníkov pri GOS Galanta 
„Galantská paleta“, ktorá sa konala dňa 7. 2. 2013 v renesančnom kaštieli v Galante.  
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b) 
Predseda komisie p. Peter Kolek  v dôsledku dôvodného podozrenia komisie z nedodržania 
zmluvných podmienok viažucich sa na poskytnutie dotácie pre Združenie Bronz na projekt 
č.1752/2012 „MASO OBJEKT 2012“, prekontroloval vyúčtovanie dotácie predložené týmto 
subjektom. Informoval členov komisie, že účtovné doklady, ktoré sú predmetom vyúčtovania 
vyvolávajú podozrenie z neoprávneného obohatenia sa. Predmetné podujatie nebolo zorganizované 
v takej miere, ako to bolo deklarované na podanom projekte, výstavy sa neuskutočnili v miestach 
podľa projektu, čo je porušením zmluvných podmienok. 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala vyúčtovanie 
poskytnutej dotácie z rozpočtu mesta na rok 2012 na projekt č.1752/2012 Združeniu Bronz na 
podporu sochárskych výstav „MASO OBJEKT 2012“ a konštatuje, že nosná časť projektu 
nebola dodržaná, neuskutočnila sa časť výstav deklarovaných v projekte. Zároveň poveruje 
predsedu komisie p.Petra Koleka, aby projekt spolu s vyúčtovaním postúpil na prešetrenie 
hlavnému kontrolórovi mesta Galanta. 
c) 
Mgr. Kolek oznámil, že MsKS má na aprílové zasadnutie MsZ spracovať návrh programu 
Galantských trhov 2013 a návrh spoplatnenia trhov. K materiálu bude potrebné zaujať stanovisko 
komisie. 
Predseda komisie uviedol, že materiál bude predmetom rokovania marcového zasadnutia komisie 
v rámci bodu 1). 
 
 
 
 
Termín ďalšieho zasadnutia komisie je  20.  3. 2013 ( v stredu),  bude spresnený pozvánkami.  
  
 
 
                  Peter  K o l e k  v. r. 
                    predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
V Galante dňa  21. 2. 2013 
Zapísala: E. Poláková 


